

2025 STARSTREET PRECINCT "WANDER & WONDER STAMP PASSPORT" - TERMS AND CONDITIONS

- 1. The promotion period of "Wander & Wonder Stamp Passport" (referred to as "Stamp Passport" hereafter) is from 15 to 30 October 2025, both dates inclusive (referred to as "Promotion Period" hereafter).
- 2. Shoppers are required to join the Pacific Place Loyalty Programme **above** to redeem one Stamp Passport at the Gift Redemption Counter (referred to as "Redemption Counter" hereafter) on Level B3, Three Pacific Place (near Pret A Manger).
- 3. During the Promotion Period, shoppers must collect all stamps at the specified locations below and present the completed Stamp Passport to redeem one Matchali HK\$10 Dining Voucher (referred to as "Rewards" hereafter) at the Redemption Counter. Stamp Collection Points:
 - Level LG, Three Pacific Place | Level UG, Three Pacific Place | Six Pacific Place | 3 Sun Street
- 4. Each Shopper is entitled to redeem the Stamp Passport and the Rewards through the 'Limited-time Offers' under 'Rewards' of the Pacific Place Mobile App ONCE EACH during the Promotion Period. Rewards are limited and available on a first-come-first-served basis and while stocks last.
- 5. Original Stamp Passports must be presented. Damaged, duplicated and re-printed Stamp Passports will not be accepted.
- 6. Rewards cannot be returned, exchanged for cash or other services or products.
- 7. Staff from shops at Starstreet Precinct/ Three & Six Pacific Place are not entitled to participate in this promotion. Sales personnel are not allowed to redeem any Rewards on behalf of Shoppers.
- 8. Personal data collected will only be used for Swire Properties Management Limited Marketing and Promotions for contacting and verification purposes only, all information will be kept highly confidential. With the consent of Shoppers, the contact information will also be used for sending promotional materials and information.
- 9. Swire Properties Management Limited shall not be responsible for any matters in relation to the quality of the redeemed Rewards.
- 10. Participation in the promotion is voluntary; Swire Properties Management Limited shall not be responsible to Shoppers or any other party for any disputes, liabilities, losses (including indirect or consequential loss), damages, claims or costs arising from or caused by this promotion or any of the Rewards. Swire Properties Management Limited shall not be responsible for any related obligations or costs incurred in the promotion.
- 11. Participation in the promotion represents the Shopper's understanding, acceptance, and willingness to comply with the terms and conditions for the promotion. In case of any breach of these terms and conditions, or any dishonest conduct and/or acts of counterfeit activity, Swire Properties Management Limited reserves the sole right to immediately cancel the Shopper's entitlement to the Rewards without prior notice.
- 12. Swire Properties Management Limited reserves the right to alter, extend or terminate the promotion and any terms and conditions of this promotion at any time without prior notice.
- 13. In case of disputes, Swire Properties Management Limited reserves the right of final decision on all related matters.
- 14. In the event of discrepancy or inconsistency between the English and Chinese versions of these terms and conditions, the English version shall prevail.





2025星街小區「WANDER & WONDER印章護照」— 條款及細則

- 1. 「Wander & Wonder印章護照」(以下稱為「印章護照」)的推廣期為2025年10月15至30日,包括首尾兩天 (以下稱為「推廣期」)。
- 2. 顧客須登記成為**above**會員,親臨太古廣場三座B3層禮品換領專櫃(近Pret A Manger,以下稱為「換領專櫃」) 以換領印章護照一本。
- 3. 於推廣期內,顧客須集齊指定地點之所有印章,並親臨換領專櫃,出示完成蓋印之印章護照,方可換領Matchali港幣10元餐飲禮券(以下稱為「禮遇」)。 集章點:

太古廣場三座LG層 | 太古廣場三座UG層 | 太古廣場五座 | 太古廣場六座 | 日街3號

- 4. 每位顧客於推廣期內最多於太古廣場流動應用程式「獎賞」內的「限時優惠」兌換印章護照和禮遇各一次。 禮遇數量有限,先到先得,換完即止。
- 5. 顧客必須出示印章護照正本。恕不接受損毀、複印或重印的印章護照。
- 6. 換領之禮遇不可退回、兌換現金或其他服務或產品。
- 7. 星街小區/太古廣場三座及六座商戶之職員均不能參加是次推廣活動。銷售人員不得代顧客兌換任何禮遇。 太古地產管理有限公司有權要求查證參加者是否符合參加資格。
- 8. 個人資料收集只供太古廣場推廣部作聯絡及資料核實用途,所有資料會絕對保密。在得到顧客的同意下, 聯絡資料亦會用作傳送推廣訊息及資料予顧客。
- 9. 對於禮遇之質素,太古地產管理有限公司概不負責。
- 10. 顧客參加本活動純屬自願性質,一切因本推廣活動或任何禮遇對顧客或任何其他人士造成的所構成或引致 之爭議、責任、損失、損害、索償或成本概與太古地產管理有限公司無關。太古地產管理有限公司毋須就此承擔 任何法律責任或賠償。
- 11. 參加此推廣活動代表顧客明白、接受及願意遵守是次推廣及禮品之條款及細則。如有任何違反條款及細則之情況, 或任何不誠實及/或造假行為,太古地產管理有限公司保留權利立即取消其參與活動之權利而不另作通知。
- 12. 太古地產管理有限公司有權隨時更改、延長或終止優惠、條款及細則而毋須另行通知。
- 13. 如有任何爭議,太古地產管理有限公司保留最終決定權。
- 14. 如本條款及細則之中英文版本有任何差異,一概以英文版本為準。

